

# Förslag till dagordning för Norrlandscupen, möte No.3

**Datum och Tid: 2023-09-05, kl.19.00**

**Plats: Digitalt online-möte**

## Deltagare:

Anders Lindholm, SMS  
Erik Wetter, UAK  
Mikael Rossander, VKRC  
Daniel Callenberg, LMS  
Jennie Olert, SHRA  
John Rönnbäck, PMS  
Andreas Karlsson, JMK  
Philip Ullberg, VMS  
Jack Solstad, BGK

## Frånvarande:

LMK

### **§1 Mötets öppnande**

Erik Wetter öppnar mötet.

### **§2 Val av ordförande för mötet.**

Erik är ordförande.

### **§3 Val av sekreterare för mötet.**

Jennie Olert.

### **§4 Val av justerare och rösträknare för mötet.**

Anders Lindholm.

### **§5 Godkännande av dagordning.**

Den godkännes.

### **§6 Föregående mötesprotokoll.**

Vi läser igenom protokollet där tävlingskalendern låg i fokus.

Alfred slutar som poängräknare.

Scorit istället för Speedhive.

### **§7 Ekonomi.**

Saldo 47787,25:-

Faktura från Luleå ska betalas.

### **§8 Tävlingskalender 2024**

Erik skissar på en tävlingskalender under diskussion.

Kalendern sätts och vi släpper denna preliminära kalender.

Beror på hur det går för Vuollerim och RMC också.

Alla klubbar ansöker om sina datum.

Inväntar också svar från Lycksele om förslag på finaltävling.

Diskussion gällande upplägg på tävlingar med träning på lördagen och tidskörning på lördag kväll och race söndag. Ev dubbla finaler för att räkna poäng likt en dubbeltävling. Kan vara bra när skolan är igång.

### **§9 Poängräknare 2024**

Inget stort engagemang har gjorts och i har inte hittat någon.  
Här måste vi ta ett ansvar för att hitta en person under hösten.

### **§10 Övriga frågor**

Vi diskuterar vad Norrlandscupen ska göra med pengarna som ligger i kassan.

Vi diskuterar transpondrar, Skellefteå säljer gärna sina om de är till Norrlandscupen eller nån annan klubb. Köpa in fler transpondrar då det varit lite tunt i år? Finns obundna att köpa för 4000kr.

Inköp av utrustning (UPS) till tidtagningssystem ifall det blir strömavbrott.

Kameror för starterna?

Dessa inköpsfrågor måste vi ta med ut i klubbarna o diskutera innan vi går vidare samt ett motionsförfarande.

Gällande vilket system vi ska använda oss av för tidtagning är frågan vilket system vi ska jobba med. Är Scorit rätt? Vi kollar med Ahlqvist igen vad han kom fram till när han kikade på detta.

### **§11 Nästa möte**

Tisdagen den 19 november.

### **§12 Mötets avslutande**

Vid tangentbordet

/Jennie Olert